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Z á p i s n i c a    č.  1 
napísaná na zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 21. 2. 2013 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    7 poslanci – podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: 4 poslanci – Rastislav Bartakovič, Ing. Jozef Duračka, Mgr. Juraj Koreň 

a Mgr. Miroslav Šandrik – ospravedlnení 

                         

Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenie uznesení 

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. VZN č. 4/2013 – Trhový poriadok 

5. Plán zasadnutí MsZ na I. polrok 2013 

6. Schválenie predloženia žiadosti na realizáciu  grantového projektu 

7. Vysporiadanie pozemkov na vytvorenie novej ulice na Sídl. 9. mája – II. časť 

8. Odpredaj častí pozemkov v lokalite Horné dielce 

9. Návrh na mimosúdne riešenie súdneho sporu 

10. Rôzne 

      – Ponuka na novú webovú stránku mesta 

11. Dopyty a interpelácie poslancov 

12. Návrh na uznesenie 

13. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva zvolal primátor mesta Ing. Ján Jánoška. 

Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo za prítomnosti 7 poslancov, plénum bolo 

uznášaniaschopné. Z dôvodu neprítomnosti primátora mesta na zasadnutí MsZ (služobná cesta) 

mestské zastupiteľstvo poverilo uznesením č. 1/II/2013 viesť rokovanie MsZ PaedDr. Ivana 

Borovského.  

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Ing. Nina Horská, členovia – 

JUDr. Štefan Kubík a Mgr. René Just. 

prítomných: 7 

za: 7                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: PhDr. Jana Miklášová a Igor Spál. 

prítomných: 7                                                                                                                      

za: 7                            proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: PaedDr. Ivan Borovský, Dott. Mgr. Ema 

Maggiová a JUDr. Mária Gajňáková. 

 

prítomných: 7 

za: 7                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 
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Potom predsedajúci predložil k schváleniu program zasadnutia MsZ uvedený na pozvánke. Na 

návrh poslanca I. Spála bolo zaradené do programu financovanie športu vo Vrbovom, ako aj 

niekoľko ďalších bodov v rámci rôzneho, ktoré sa vyskytli až po zverejnení programu rokovania 

MsZ. O takto upravenom programe sa hlasovalo: 

prítomných: 7 

za: 7                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenie uznesení 
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonala prednostka MsÚ Dott. Mgr. Maggiová. Je súčasťou 

príloh zápisnice. 

Dr. Kubík mal poznámku k uzneseniu č. 94/XII/2012, ktoré primátor nepodpísal. Nie je možné 

vetovať uznesenie, ktoré MsZ neschválilo. Podľa slov Dr. Gajňákovej sa na takéto uznesenie 

pozerá ako keby toto uznesenie ani nebolo. Pri schvaľovaní záverečného účtu ho môže MsZ 

schváliť buď s výhradou alebo bez výhrad, iná možnosť zo zákona nie je. Ale potom musia aj 

navrhnúť opatrenia. Poslanec I. Spál povedal, že zmenu rozpočtu neschválili preto, lebo bola bez 

vedomia MsZ. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

p. Šteruský (občan) – v programe dnešného rokovania je predaj pozemkov na Horných dielcoch. 

Bolo dohodnuté, že tento bod sa bude prejednávať na MsZ až po stanoviskách mesta s občanmi. 

Bola dohodnutá hranica 20 m, návrh je 17 m. Semikron si tam bude môcť  postaviť čo chce. Malo 

byť najprv rokovanie s občanmi, dohoda o cene a až potom na MsZ. 

Dr. Kubík – teraz, keď sú tu občania, navrhuje bod č. 8 týkajúci sa predaja týchto pozemkov 

prejednať už teraz, presunúť ho. 

Poslanci s týmto návrhom súhlasili. 

Mgr. Sitárová – pri predaji pozemkov by mala byť obchodná verejná súťaž (OVS) a až potom 

predaj osobitným zreteľom. 

Dr. Kubík – malo byť zvolané stretnutie : komisia, občania, Semikron a poslanci. Ten geometrický 

plán je v podstate nanič, keď to nebolo s občanmi prerokované. 

Ing. Horská – stanovisko stavebnej komisie bolo také, že predaj OVS vykonať až po predaji 

drobným vlastníkom, aby sa nestalo, že niekto nebude mať záujem o odkúpenie a zostanú 

nepredajné uzatvorené pozemky bez možnosti prístupu zo strany vlastníka. Nebolo zvolané 

rokovanie s občanmi. 

p. Spál – vypočuli sme si stanovisko komisie, občanov. Porušila sa dohoda, že bude zvolaná 

pracovná komisia. Počkať až dovtedy, kým bude komisia konať. Navrhuje uzavrieť tento bod 

a pristúpiť až po dopracovaní. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  2/II/2013. 

 

4. VZN č. 4/2013 – Trhový poriadok 
 

 Mesto Vrbové, útvar výstavby, ÚR a ŽP po preskúmaní doteraz platného VZN č. 8/2006 – 

Trhový poriadok zistilo, že VZN nie je v súlade s teraz platnou legislatívou. Z tohto dôvodu 

pristúpilo k vypracovaniu nového VZN. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča VZN schváliť. 

 

Rozprava: 

p. Rakús – kto dáva povolenie tým, čo predávajú syry? Bráni v križovatke. 

Ing. Hužovič – už sa to riešilo, ale je to jediné miesto, kde môže byť napojený na elektrinu. 
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p. Rakús – nech sa dohodne s p. Pavlíčkom. A potom tie stánky, sú tam postavené búdy, ktoré sa 

ľuďom nepáčia. 

p. Sabová – platia poplatky za verejné priestranstvo, pravidelne sa to každý rok obnovuje. 

Dr. Borovský – musel by sa k tomu vyjadriť stavebný útvar. To priestranstvo by sa dalo využiť aj 

účelnejšie. Ing. Galo nech sa na to pozrie, či si dali žiadosť na úpravu a či to bolo schválené 

stavbármi. 

Ing. Horská – keď berieme za to peniaze, mali by sme im aj vytvoriť podmienky. Možno 

vytypovať viacero takých miest. 

p. Rakús – ten s tými syrmi je tam každý piatok a kamión nemá šancu odbočiť z hlavnej cesty. 

Dr. Kubík dal návrh na ukončenie rozpravy, s čím všetci prítomní poslanci súhlasili. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  3/II/2013. 

 

5. Plán zasadnutí MsZ na I. polrok 2013 
 

 Jediná zmena oproti návrhu bolo presunutie zasadnutia z 28. 3. 2013 na 21. 3. 2013. Návrh 

bol prijatý bez rozpravy. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  4/II/2013. 

 

6. Schválenie predloženia žiadosti na realizáciu  grantového projektu 
 

 Poslanci boli už dopredu oboznámení s týmto návrhom. Materiál pripravila prednostka 

Dott. Maggiová. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča žiadosť schváliť v prípade, že sa v rozpočte nájdu 

peniaze. Zatiaľ nie sú. Podľa slov p. Sabovej, je predpoklad, že sa bude robiť zmena rozpočtu, 

peniaze sa budú musieť nájsť. 

Stanovisko komisie kultúry: komisia odporúča žiadosť schváliť. 

 

Rozprava: 

p. Rakús – tých 800 € budeme musieť zaplatiť teraz. Vrátia ich ak to nebude prijaté? 

Dott. Maggiová – ak to nebude prijaté vrátia 400 € s tým, že bude znovu projekt podaný. 

Spolufinancovanie tu nie je, len sa to musí najprv predfinancovať a ďalší rok nám ich vrátia. 

V marci je predpoklad, že to budeme vedieť.  

Dr. Kubík – ak sa to bude týkať zmeny rozpočtu, nebudem za to hlasovať. Treba vždy schvaľovať 

zároveň aj zmenu rozpočtu. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  6/II/2013. 

 

7. Vysporiadanie pozemkov na vytvorenie novej ulice na Sídl. 9. mája – II. časť 
 

 Návrh predložila Mgr. Sitárová. Je to záležitosť, ktorou sa poslanci už dlhšie zaoberajú. Pre 

realizáciu prístupovej cesty k IBV bol predložený návrh na vysporiadanie  II. časti jednotlivých 

pozemkov v tejto lokalite. Dôvodovú správu spolu s návrhmi dostali poslanci k dispozícii ešte pred 

zasadnutím MsZ a je priložená k originálu zápisnice. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – jedna pani nesúhlasí s predajom. Čo potom, ak to nepredá? 

Mgr. Sitárová – buď sa to vyvlastní alebo pozemok zostane v jej vlastníctve. 

Ing. Horská – ide tu o to, či tento návrh MsZ príjme, aby sa tie práce mohli pokračovať. 

Vysporiadanie týchto pozemkov je nevyhnutné. Navrhuje ukončiť rozpravu. 

Poslanci súhlasili s ukončením rozpravy. 
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Boli prečítané a prijaté uznesenia č. 6/II/2013 – č. 12/II/2013. 

 

8. Odpredaj častí pozemkov v lokalite Horné dielce 
 

 Tento bod bol prerokovaný hneď po dopytoch občanov. 

 

9. Návrh na mimosúdne riešenie súdneho sporu 
 

 Materiál spracovala a predložila Mgr. Sitárová. Dôvodová správa je priložená k originálu 

zápisnice. Medzi mestom a p. Jozefom Sabom prebieha súdny spor. Dňa 5. 2. 2013 bol vyhlásený 

rozsudok Okresného súdu. Právna zástupkyňa p. J. Saba navrhla mimosúdne riešenie sporu 

uzavretím dohody.  

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča mimosúdne riešenie súdneho sporu akceptovať. 

 

Rozprava: 

Ing. Horská – rozsudok už nadobudol právoplatnosť? 

Mgr. Sitárová – bol vyhlásený, mesto ho prevzalo, odporca nie. Je prípustné odvolanie. Tak ako on 

nám dlhoval, vznikali úroky z omeškania, aj mesto jemu dlhovalo. 

p. Rakús – akú sumu nám dlhuje? 

Ing. Horská – spolu 4 tis. €. On nám dá len 1 206,96 €, hoci on si ten úrok uplatnil, ale nám ho už 

súd nepriznal. 

p. Spál navrhol cca 10 min. prestávku. Poslanci ju odsúhlasili a po nej potom pokračovali 

v rozprave. 

p. Rakús – z ich strany je návrh. A mesto súhlasí? 

Mgr. Sitárová – my sme sa k tomu nevyjadrovali. 

p. Rakús – on si úrok uplatnil, ale nám ich súd nepriznal. A náklady na advokáta a poplatky? 

Mgr. Sitárová – my sme mali tiež advokátku, platili sme súdny poplatok, ale aj on mal trovy 

právneho zástupcu. 

Mgr. Just – on nám nechce zaplatiť úroky, ale nám ich súd započítal. Nech nám vráti započítané 

úroky a pokiaľ pristúpia na túto sumu, mohli by sme sa dohodnúť. Prečo oni si uplatňujú úroky 

a my ich mu musíme uhradiť? Každý sa v podstate vzdá úrokov. 

Mgr. Sitárová – on dal návrh, MsZ dalo návrh, mesto môže žalobu zobrať späť. Nebolo 

právoplatné rozhodnutie súdu. 

Ing. Horská – neuplatňujeme si súdne poplatky ani náklady na právnika. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  13/II/2013. 

 

10. Rôzne 
 

• Ponuka na novú webovú stránku mesta 

 

 Ing. M. Valášek priniesol na mesto ponuku na novú webovú stránku, ktorá bola predložená 

na rokovanie MsZ.  

Stanovisko ekon. komisie: komisie odporúča nemeniť webovú stránku mesta. 

 

Rozprava: 

Mgr. Just – ako sme dospeli k tomu, že potrebujeme novú webovú stránku? A vybrať z jedného sa 

asi ani nesmie. Vypísať, keď už, verejnú súťaž, podľa zákona celú procedúru. A potom či je na to 

v rozpočte. 

Dr. Borovský – nie sú splnené podmienky trhu a nie sú rozpočtované. 

Mgr. Just – zaoberať sa tým na budúci rok. 
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Ing. Horská – tá terajšia nie je vhodná, súhlasí, ale treba vypracovať čo by sme tam chceli mať. 

Treba sa tým zaoberať keď to bude zahrnuté v rozpočte. Máme ten projekt, budú výročia – bude to 

finančne náročné. 

 

K tomuto bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

• Žiadosť o začatie prípravného konania  – pozemkové úpravy 

 

 Primátor mesta bol oslovený viacerými vlastníkmi poľnohospodárskej pôdy v k.ú. Vrbové, 

ktorí majú predrokované záležitosti ohľadom prípravného konania pozemkových úprav. 

Rozdrobenosť pozemkov a nemožnosť vlastníkov nakladať s pozemkami je možné vyriešiť 

pozemkovými úpravami. 

Stanovisko komisie výstavby: komisia súhlasí s podaním žiadosti na Obv. pozemkový úrad 

v Trnave na pozemkové úpravy v k. ú. Vrbové. 

K tomuto nie je potrebný súhlas MsZ. Ide o zceľovanie parciel. Všetci dotknutí budú účastníkmi 

konania. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – mali by sme to schváliť, je to dobré a potrebné. Je potrebné, aby dal primátor 

žiadosť na pozemkový úrad. MsZ súhlasí s podaním žiadosti. 

Dott. Maggiová – je to druhá fáza ROEPu. 

 

K tomuto materiálu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

• Zakúpenie ultrazvukového prístroja na rehabilitačnom stredisku vo Vrbovom 

 

 Ultrazvukový prístroj na rehabilitačnom oddelení vo Vrbovom sa pokazil. Nemocnica na 

zakúpenie nového nemá peniaze. Vlani mali žiadosť o biolampu, žiadosť bola zamietnutá. Oni ako 

nemocnica zakúpili novú. Je to len časť toho ultrazvukového prístroja. Požiadali mesto, aby si ho 

mesto z evidencie vyradilo. Teraz majú požiadavku, aby to mesto uhradilo. V opačnom prípade by 

naši občania museli chodiť do Piešťan. Primátor im oznámil, že mesto na to financie nemá, ale 

prisľúbil, že to predloží na rokovanie MsZ. 

 

Rozprava: 

p. Spál – do 5–7 dní budem informovať, akú ponuku získam. 

Dr. Bosák – MsZ by mohlo možno nejakou pevnou sumou prispieť. 

Dr. Borovský – toto rehabilitačné stredisko sme ako mesto Vrbové zafinancovali. Oslovili sme aj 

okolité obce, nikto okrem Prašníka sa neozval. Hľadať cestu – spolufinancovanie. 

p. Rakús – malo by to ísť aj do komisie a potom na budúce MsZ to predložiť. 

Ing. Horská – nebolo to v rozpočte, bola by potrebná zmena rozpočtu. My sme ako mesto 

zdravotné stredisko neudržali, profituje z toho súkromná osoba. Účtujú si od poisťovní. Mrzí ju to, 

ale je to tak. Budova bola predaná, aj majiteľ by sa mal o to zaujímať, je to skôr sponzorská 

záležitosť. 

Dr. Borovský – mesto by ani za 20 rokov nebolo vybudovalo také zdravotné stredisko. 

V niektorých mesiacoch je majiteľka doslova stratová, lebo lekári neplatia za chodby, len za 

ordinácie. Dohodli sme sa na tom, že poslanec Spál získa ponuku a dá sa to nabudúce. 

 

• Veľká encyklopédia TTSK 

 

 Dr. Borovský informoval o tom, že TTSK chce vydať veľkú encyklopédiu TTSK 

a potrebuje čím skôr mená aktívnych a dobrých športovcov, trénerov, rozhodcov ap. z Vrbového. 

Prosí poslancov, aby predložili svoje návrhy. Treba to zaslať Dr. Bosákovi meilom. Vrbové ich má 

dosť. 
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•  Protest prokurátora 

 

 Mestskému zastupiteľstvu bola Dr. Gajňákovou podaná informácia o tom, ako sa mesto 

vysporiadalo s protestom prokurátora pri previerke dodržiavania zákonnosti. Dr. Gajňáková 

vypracovala opatrenia. Protestu mesto vyhovelo. Bolo spracované rozhodnutie. Je to ako 

informácia, že je to vybavené. Tie rozhodnutia vystavilo mesto Vrbové a ten protest nemuselo 

prerokovať MsZ. Bude to zaslané poslancom MsZ meilom. 

 

• Udelenie Ceny mesta Vrbové 2013 Jozefovi Mackovjakovi 

 

 Pán Jozef Mackovjak sa vo februári 2013 dožil 90. narodenín. Dlhoročne sa angažoval 

v meste Vrbové v oblasti kultúry, spoločenského života a komunálnej politiky.  

Komisia kultúry, športu, mládeže a vzdelávania odporučila na svojom zasadnutí udeliť mu pri tejto 

príležitosti Cenu mesta Vrbové 2013. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča udeliť ocenenie. 

 

Rozprava: 

Ing. Horská – želala by si, aby ako poslanci boli prizývaní pri udeľovaní takýchto ocenení. Možno 

na ďalšom zasadnutí urobiť ho slávnostné a udeliť mu to tam. 

Dr. Borovský – boli prizývaní poslanci, ale nezúčastňovali sa. Ale nie je proti tomu. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  14/II/2013. 

 

• Financovanie športu vo Vrbovom 

 

 Tento bod bol zaradený na rokovanie MsZ na návrh poslanca Spála. Informoval prítomných 

o tom, že na stretnutie boli zavolaní p. Adamec starší aj mladší. Stále sa poslancom vracajú 

záležitosti, že mesto prepláca veľa vecí a už vlastne v auguste sú vyčerpané financie a ďalšie 

mesiace tréneri nedostávajú nič. Navrhuje, aby preplatok za elektrinu išiel na rozhodcov 

mládežníkov, na účet ZŠK, aby to dostali tréneri, ktorí to majú dostať. A robiť to tak aj do 

budúcnosti. Má návrh, ako by sa to malo financovať. Napríklad cca 3 tis. € im poslať mesačne 

a oni si sami rozhodnú, čo z toho uhradia. Lebo inak všetko čo prinesú, sa im preplatí. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský – bývalo to aj v minulosti, že niekedy v júli už boli financie minuté. Dohodli sme sa, 

že určité sumy sa im poskytnú na konkrétne účely (voda, el., nákupy ap.) 

p. Spál – nech predložia, zdokladujú to, lebo prepláca sa ozaj všetko. 

Dr. Miklášová – bola to požiadavka komisie predložiť to na MsZ, nech sa to konečne dorieši, lebo 

stále na komisii sa tento problém rieši. 

p. Spál – sú to fundovaní tréneri, kvalifikovaní, majú podporu rodičov, venujú sa tým žiakom, 

ale stále hrozia, že ak nedostanú zaplatené, odídu. Faktúry za dopravu nepôjdu na ťarchu mesta. To 

z toho balíka nevyjde, alebo ani energie nevyjdú. 

Dr. Gajňáková – len na tie príkazné zmluvy ide cez 2 tis. €. 

p. Sabová – a odsúhlasovali ste aj stravu pre mládež. 

p. Rakús – už dva roky sa bavíme o futbale. Keď to takýmto spôsobom nejde, je to občianske 

združenie, nevedia to zdokladovať, tak od mesta nič nedostanú. 

Mgr. Just – ZŠK  – boli tam aj určité nájmy, cca 3–4 tis. €. Ale nebudeme si sami sebe platiť za 

nájom v ZŠ. Vyčíslia sa náklady na elektrinu a to by mohlo byť aj pre primátora prijateľné. Tie 

náklady na cestovné sú cca 1 700 €. Nikto si nenárokuje na ošatenie, stravné. Všetci sme tak trochu 

sponzori. Vybavujeme veci a nenárokujeme si na nič. V porovnaní s futbalom má hokejbalový 

klub 146 členov a je to najmasovejší šport. Vyzdvihol by ho a podporoval by mládežnícky šport. 

Táto činnosť niečo stojí. Bol by za to, aby sa im tie peniaze doplatili. Dvaja tréneri odmietli 
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podpísať príkazné zmluvy a sú odhodlaní odísť. Ale oni s tými deťmi trénujú, fandia tomu športu, 

dávajú tomu veľa. Podporme mládežnícky futbal a dospejeme možno k tomu, že nám vyrastú 

a bude sa na nich pozerať možno viac ľudí. Obaja títo tréneri nemajú zaplatené 5 mesiacov. Pokiaľ  

by to bolo možné, aspoň odčleniť tie platby mládežníckeho futbalu – týmto dvom trénerom, na 

účet ZŠK a tie peniaze im budú následne zaplatené. Veľa času tomu venujú. Navrhuje doplatiť im 

to a pokiaľ je to legislatívne možné, oddeliť tieto platby trénerom. 

Ing. Horská – ZŠK je takisto OZ a záleží s kým uzavrú príkazné zmluvy. A záleží na poslancoch, 

či chcú preferovať mládežnícky futbal. Štvrťročne informovať čerpanie finančných prostriedkov 

pre športovcov. Keď je jasný tok, nemal by byť problém. 

Dr. Borovský – tie príkazné zmluvy sa vyšplhali na vysoké sumy. 

Ing. Horská – majú bezplatný prenájom štadiónu. Energie sa musia platiť. My šport akýkoľvek 

podporujeme, ale musia sa aj oni starať. 

Dr. Borovský – Vrbovčania by si želali, aby talentovaní Vrbovčania hrali za Vrbové aj za cenu, že 

by sa hrala IV. aj V. liga. A nie je vyriešený problém platenia vstupného. Existujú aj inde členské 

základne a platia členské. 

p. Spál – mesto platí nájom, energie, dopravu a keď sú vychovaní hráči, tak idú hrať inde. Náklady, 

ktoré mesto investovalo, dostanú tie kluby, ktoré ich vychovávajú. 

Dr. Borovský – bolo by potrebné si k tomu sadnúť a rozhodnúť koľko na čo pôjde a dať MsZ 

schváliť. A bude sa to prísne kontrolovať. 

Mgr. Just – nech mládežníci trénujú – 3 mužstvá cca 50 detí, 450 € na 2 trénerov keby sa vyčlenilo 

a zaslalo na účet ZŠK. Tí tréneri by to dostali. 5 400 € nám stojí za to, aby 2 kvalifikovaní ľudia sa 

tým deťom venovali. 

p. Spál – cca 2 400 € navrhuje zaslať na účet ZŠK. 

Ing. Horská – ale nie sú príkazné zmluvy. Nový rok začnite novým spôsobom. 

p. Sabová – ak podpíše príkaznú zmluvu primátor a ten dotyčný, nie je problém. Tá odmena z tých 

5 mesiacov odkiaľ by išla? 

Dr. Borovský – tie zmluvy sa nedostali k tým adresátom. 

Ing. Horská – je nám jasné, že tie peniaze za tých 5 mesiacov nedostanú, ale uzatvoriť príkazné 

zmluvy s takou sumou, aby im to bolo vynahradené. Ale nebudú si už nárokovať za tých 5 

mesiacov. 

Dr. Borovský – dá im ich podpísať Mgr. Just a zároveň si udajú svoje čísla účtov kam im budú 

zaslané od ZŠK. 

Ing. Horská – a teraz sa vrátila suma (za elektrinu), nech sa to vykompenzuje. Ale dať to do 

nejakého právneho stavu. 

Mgr. Just – ten podnet musí ísť od niekoho iného, nie od poslanca. 

Dr. Borovský – príkazné zmluvy nosil k podpisu Ing. Adamec. 

p. Spál – ak im dnes poviem, že sa nerozhodlo, končia. 

Dr. Borovský – treba im to vysvetliť. 

primátor (bol už prítomný, vrátil sa zo služobnej cesty počas rozpravy) – na podlžnosti nech 

zabudnú. Netrénujú 12 mesiacov vkuse a vyvíjajú činnosť. Minimálne 10–11 mesiacov dostali. Na 

základe príkazných zmlúv sa im za 12 nedalo, ale 10 áno. Cca 2 tis. € v I. polroku mesačne pôjde. 

Tak sa dohodli s M. Adamcom. Po právnej stránke na základe čoho ich ZŠK pošle, keď tréneri 

robia pod hlavičkou MFK? Ak chcú – dohrať sezónu a urobiť zmenu v MFK. Je na zváženie 

zavolať rodičov, urobiť členskú schôdzu, stanoviť pravidlá, aby na r. 2014 boli zabezpečené 

pravidlá. Pre tých trénerov – urobiť samostatný právny subjekt – dostali by samostatný balík 

peňazí a rozhodovali by si s nimi sami. Do 30. 6. t.r. to dotiahnuť a potom sadnúť a dohodnúť čo 

s budovou na štadióne. 

Mgr. Just – bude úspora na energiách, čo je dobré. A nedá sa, že tí tréneri to robia pod hlavičkou 

ZŠK? 

primátor – problém by som v tom nevidel. 

Mgr. Just  – ja to s nimi prerokujem. 

Dr. Borovský – ale možno aj spôsob cez centrum voľného času by bol možný. Možno by im 

nebolo problém zriadiť a dostával by ešte aj ďalšie finančné prostriedky od okolitých obcí. 
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primátor – a dostali by balík peňazí a sami by o ňom rozhodovali. 

Mgr. Just – obávam sa, že by to nemal kto robiť. 

Dr. Borovský – je to len návrh. Stálo by za to informovať sa kde to majú (napr. Spišské 

Podhradie). 

Mgr. Just – navrhuje uzatvoriť tento bod s tým, že to s primátorom prehodnotia. 

Poslanci s uzatvorením rozpravy súhlasili. 

 

K tomuto bodu nebolo prijaté žiadne uznesenie. 

 

11. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

Mgr. Just – na hokejbalovom ihrisku je tá časť slabo osvetlená, individuá zaneplešujú toto ihrisko 

aj sedačky. Či by sa nedalo nejako osvetliť. Čo by to stálo, ale určite by to bolo potrebné. 

Dr. Borovský – nevieme kde je posledný el. stĺp. 

primátor – pri mestskom spoločenskom klube a zrejme celá tá antuka by sa narušila a pri súčasnej 

finančnej situácii – neviem... Alebo potom od gymnázia – ale určite k tomu projektovú 

dokumentáciu, povolenia, čo si vyžaduje dosť financií. Možno z tej budovy telocvične namontovať 

pohybový senzor. Prediskutujeme to spolu s p. Záhorcom a p. Današom. 

•  

Dr. Kubík – stratili sme 1 člena v ekonomickej komisii. Chcel by poprosiť poslancov predložiť 

návrh a na budúce MsZ dať schváliť nového člena – ekonóma. 

primátor – p. Bartulák nechodil na zasadnutia ekonomickej komisie a pokiaľ by ten nový chodil, 

navýšilo by to financie. A už je vlastne polovica volebného obdobia. A nech je to ozaj poradný 

orgán. 

Ing. Horská – súhlasí so slovami primátora. A aj keď je tam poradný hlas, každý poslanec MsZ si 

vytvára svoj vlastný názor. 

•  

Dr. Miklášová – oznamuje, že majú obdobnú situáciu – p. Blatnický sa vzdal. Ale nedá jej 

nevyjadriť sa k údržbe ciest, chodníkov a čistoty. V meste sa absolútne nič nerobilo. V budúcnosti 

s tým treba niečo robiť. Tie Vianoce (poľadovica) neboli zvládnuté. Bola upozornená, že za 

rodinnými domkami ako je stodola p. Klču, že sa tam schádza podivná partia. 

primátor – bohužiaľ, ani z hľadiska personálneho sa to nedalo zvládnuť tá poľadovica. Potrebovalo 

by to chemický posyp. Žiaľ, tá technika nie je. 

 

12. Návrh uznesení 
 

Uznesenie č. 1/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– poveruje – 

PaedDr. Ivana Borovského, poslanca MsZ vo Vrbovom, vedením rokovania MsZ dňa 21.2.2013. 

 

prítomní: 7 

za: 6       proti: 0    zdržali sa: 1 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,      Dr. I. Borovský 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 2/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

stiahnutie bodu č. 8 z programu rokovania MsZ dňa 21. 2. 2013 a jeho opätovné zaradenie po 

dopracovaní. 
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prítomní: 7 

za: 7      proti:0     zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,       

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 3/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 4/2013 o podmienkach predaja výrobkov 

a poskytovania služieb na trhových miestach – Trhový poriadok. 

 

prítomní: 7 

za: 7      proti:0     zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,       

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 4/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

plán zasadnutí MsZ vo Vrbovom na I. polrok 2013. 

 

prítomní: 7 

za: 7      proti:0     zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,       

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

 

Uznesenie č. 5/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

a)  predloženie žiadosti o grant pre projekt z Programu Európa pre občanov (2007-2013) v rámci 

Akcie 1. Aktívni občania pre Európu, Opatrenie 1.1. Stretnutia občanov v rámci družobných 

partnerstiev miest (projektový grant) v rámci Fázy I, s termínom predkladania žiadosti o grant 

k 01.02.2013.  

  

b)  zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o grant pre projekt: Európa pre občanov 

(2007-2013) v rámci Akcie 1. Aktívni občania pre Európu, Opatrenie 1.1. Stretnutia občanov v 

rámci družobných partnerstiev miest (projektový grant) v rámci Fázy I, s termínom 

predkladania žiadosti o grant k 01.02.2013.   

  

c)  predfinancovanie projektu  vo výške  celkových oprávnených výdavkov na projekt: Európa pre 

občanov (2007-2013) v rámci Akcie 1. Aktívni občania pre Európu, Opatrenie 1.1. Stretnutia 

občanov v rámci družobných partnerstiev miest  t. j. 17.000,00 Eur a financovanie samotného 

projektu 1.300,00 euro z rozpočtu mesta. 
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prítomní: 7 

za: 6       proti: 0    zdržali sa: 1 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská, Mgr. R. Just,     Dr. Š. Kubík, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 6/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

odkúpenie pozemku označeného p.č. 2346/2 reg.C o výmere 9 m2, druh pozemku záhrada v  k.ú. 

Vrbové, zapísanom na LV 142 od  spoluvlastníkov:    

a) Viera Sládková, r. Klčová, bytom M.A. Beňovského 387/67, Vrbové, nar. 29.4.1977, 

r.č. 775429/7386, v podiele 1/2,  

b) Ľuboš Labuda, rod. Labuda, bytom M.A. Beňovského 387/67, Vrbové, nar. 12.5.1980, 

r.č. 800512/7350, v podiele 1/2 

za kúpnu cenu  1,- € (0,50 € – Viera Sládková, 0,50 € – Ľuboš Labuda) 

 

prítomní: 7 

za: 7      proti:0     zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,       

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 7/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

odkúpenie pozemku označeného p.č. 2342/5 reg. C o výmere 36 m2, druh pozemku zastavané 

plochy a nádvoria v  k.ú. Vrbové a pozemku p.č. 2344/5 reg. C o výmere 17 m2, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria v  k.ú. Vrbové, zapísaných na LV 2925 od bezpodielových 

spoluvlastníkov:   

a) Miroslav Šmacho, r. Šmacho, nar.  19.10.1972, r.č. 721019/7379 a 

b) Jana Šmachová, r. Tomanová, nar. 5.3.1979, r.č. 795305/7068 

obidvaja bytom Vrbové, Sídlisko 9.mája 1751/23, v podiele 1/1, za kúpnu cenu  1,- € za  každý 

pozemok. 

 

prítomní: 7 

za: 7      proti:0     zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,       

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 8/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

odkúpenie pozemku p.č. 2336/2 reg. C o výmere 14 m2, druh pozemku zastavané plochy a 

nádvoria v k.ú. Vrbové a pozemku p.č. 2337/2 reg. C o výmere 14 m2, druh pozemku záhrady v 

k.ú. Vrbové, zapísaných na LV 1772 od bezpodielových spoluvlastníkov: 

a) Jaroslav Antalík, rod. Antalík, bytom Krajinská 12, 921 01 Piešťany, nar. 9.3.1965, r.č. 

650309/6578 a  

b) Petra Antalíková, rod. Mončeková, bytom M.A.Beňovského 390/73, Vrbové, nar. 1.6.1978, r.č. 

785601/7994,  
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v podiele 1/1, za kúpnu cenu 1,- € za každý pozemok. 

 

prítomní: 7 

za: 7      proti:0     zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,       

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

 

Uznesenie č. 9/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

odkúpenie pozemku označeného p.č. 2334/2 reg.C o výmere 21 m2, druh pozemku záhrady v  k.ú. 

Vrbové, zapísanom na LV 575 od  spoluvlastníkov:    

a) Kamil Klčo, r. Klčo, bytom Partizánska 1282, Dubnica nad Váhom, nar. 13.7.1965, r.č. 

650713/6053, v podiele 7/12,  

a bezpodielových spoluvlastníkov: 

b) Kamil Klčo, r. Klčo, nar. 13.7.1965, r.č. 650713/6053 a  

c) Ivana Klčová, rod. Lamošová, nar. 8.3.1962, r.č. 625308/6202,  

obidvaja bytom Partizánska 1282, Dubnica nad Váhom, v podiele 5/12 za kúpnu cenu  1,- € (0,58 €  

– Kamil Klčo, 0,42 € – Kamil Klčo a Ivana Klčová) 

 

prítomní: 7 

za: 7      proti:0     zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,       

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 10/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

odkúpenie pozemku označeného p.č. 2323/2 reg.C o výmere 27 m2, druh pozemku záhrady v  k.ú. 

Vrbové, zapísanom na LV 3474 od  spoluvlastníkov:    

– Jarmila Bajcarová, r. Bajcarová, bytom M.A. Beňovského 395/77, Vrbové, nar.   22.6.1951, r.č. 

515622/149, v podiele 30/40 za kúpnu cenu 1,- € celý pozemok, t.j. 0,75 € hodnota príslušného 

podielu nehnuteľnosti pre Jarmilu Bajcarovú. 

 

prítomní: 6 

za: 6      proti:0     zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,       

Dr. J. Miklášová, I. Spál 

 

Uznesenie č. 11/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

odkúpenie pozemku označeného p.č. 2323/2 reg.C o výmere 27 m2, druh pozemku záhrady v  k.ú. 

Vrbové, zapísanom na LV 3474 od  spoluvlastníkov:    
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– Viera Klimeková, rod. Bajcárová, bytom Brezová 4527/14, Piešťany, nar. 10.1.1950, v podiele 

10/40 za kúpnu cenu 1,- € za celý pozemok, t.j. 0,25 € hodnota príslušného podielu nehnuteľnosti 

pre p. Vieru Klimekovú. 

 

prítomní: 7 

za: 7      proti:0     zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,       

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 12/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– predbežne schvaľuje – 

odkúpenie nehnuteľnosti - pozemku označeného p.č. 2339/2 reg.C o výmere 14 m2, druh pozemku 

záhrady v  k.ú. Vrbové, zapísanom na LV 3473 od  neznámych spoluvlastníkov:    

a) Anna Klčová, nar. 25.7.1910, zomrelá 13.4.1997, v podiele ¼ 

b) Viliam Klčo, maloletý, v podiele 1/4 

c) Matilda Glasnáková, r. Klčo Ferančíková, v podiele 1/2 

všetci traja v zastúpení správcom Slovenský pozemkový fond, Búdkova cesta 36, 817 15 

Bratislava 11 

formou podľa rozhodnutia správcu – SPF (odpredaj za trhovú cenu na základe znaleckého posudku 

alebo zriadenie vecného bremena na príslušný pozemok na užívanie, príp. iný spôsob prevodu 

podľa dispozícií SPF).   

 

prítomní: 7 

za: 7      proti:0     zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,       

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

Uznesenie č. 13/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

uzavretie dohody medzi mestom Vrbové a p. Jozefom  Sabom s manželkou Irenou Sabovou 

v právnej veci, ktorá je vedená na Okresnom súde v Piešťanoch pod č.k. 7C 13/2008 tak, že 

manželia Sabovci by zaplatili mestu Vrbové sumu 2 947,60 € a nároky zo súdneho sporu vedenom 

na Okresnom súde Piešťany pod č.k. 7C 13/2008 by boli týmto považované za vysporiadané.    

 

prítomní: 7 

za: 6        proti:0    zdržali sa: 0 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,       

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

nehlasoval: Dr. I. Borovský, 

 

Uznesenie č. 14/II/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

na návrh komisie kultúry, športu, mládeže a vzdelávania MsZ udelenie Ceny mesta Vrbové 2013 

Jozefovi Mackovjakovi pri príležitosti 90. narodenín z vďaky za verejnú angažovanosť. 
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prítomní: 7 

za: 7      proti:0     zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,       

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, I. Spál 

 

18. Záver 
 

Zasadnutie MsZ bolo ukončené o 21.20 hod.   

 

Zapísala: Beličková 

 

 

 

..................................................     .................................................. 

        Dott. Mgr. Ema Maggiová                      Ing. Ján Jánoška 

    prednostka MsÚ       primátor mesta 

                        v.r.                                                                                       v.r. 

  

 

 

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   PhDr. Jana Miklášová, v.r. ................................................. 

 

2.   Igor Spál, v.r.   ................................................. 


